
Samfundsmøte 27.01.2024 kl. 18:00
Samfundsmøte: Lørdag er for gutta

Tilstede: 411

1. Møtet er satt

2. Godkjenning av dagsorden

Dagsordenen presenteres slik den foreligger, med unntak av at punkt 7.
Kunstnerisk innslag v/ TSS og punkt 8. Pause har byttet plass
sammenlignet med originale sakspapirer.

Godkjent ved Akklamasjon

3. Styret informerer

V01 - Styret har vedtatt en disiplinærinstruks. Denne vil bli sendt ut til
interngjengene på huset for innspill, og lagt ved i FS-bok slik at alle som vil kan
sette seg inn i disiplinærsystemet på huset.

4. Budsjettfremleggelse ved FS

Leder av FS, Monica Rolfsen, går gjennom foreløpig budsjett for 2024 samt et litt
mer langsiktig syn på husets økonomi i årene fremover. Presentasjonen ligger
vedlagt.

Det legges også frem at FS i samarbeid med Styret og GRIF har arbeidet med en
samlet strategi for studentersamfundet. Denne presenteres kort.

Rådet har gjennomgått budsjettet og kommer med følgende innstilling:

“Rådet har behandlet finansstyrets forslag til budsjett for studentersamfundet i
Trondhjem for 2024 og finner at det er i tråd med gjeldende lover og vedtak.
Rådet anbefaler Studentersamfundet å Godkjenne forslaget.”

Rådets innstilling vedtas ved akklamasjon

5. Åpen talerstol



Edgar: Konrad fra LØK panger i dag etter 2 år. Edgar forteller litt om
barndommen til Konrad, og hans oppvekst på tåsen. Det hele ender med at det
spilles av en sang som visstnok skal være Konrads russesang.

Jonas: Gratulerer UKA-23 med å bli sertifisert miljøfyrtårn. Det har ikke
Samfundet vært siden 2009. Dette kan jo være til inspirasjon når FS m. fl. skal
jobbe med punkt 7 fra handlingsplanen (etiske retningslinjer)

6. Sofaprat med Erlend Mørch

7. Kunstnerisk Innslag v/ TSS

8. Pause

9. Videre sofaprat med spørsmål fra salen

Salen stilte følgende spørsmål:

Gael: Lørdagskveld med gutta, en kompis sier han har blitt dumpet, hva gjør du?
Hvordan går du frem for å trøste kompisen din?

Per Eigil: Det har vært mye snakk om kvinner i dag, men det finnes også en del
rene mannsgrupper, eksempelvis mannskor eller fotballag. Hva tenker du om
hvordan dette kan påvirke de som er medlem i slike grupper?

Katja: Jeg har opplevd på fest at fremmede menn henvender seg til meg med
dypere problemer, eksempelvis selvmordstanker. Hvorfor skjer det? Får de ikke
nok støtte av vennene sine?

Audun: Det ble nevnt tidligere i samtalen at gutter burde starte et år senere på
skolen enn jenter. Hva skal de gjøre det ene året? Fortsette i barnehagen?

Astri: Tok bussen fra Samfundet til sentrum, det gikk på en guttegjeng som sang
stygt og nedsettende om jenter. Hvor mange trenger man i en gruppe, og hvor
mange må være med på det, for at man tør å oppføre seg på den måten?

Hilvi: Det har vært snakk om at gutter kanskje i større grad befolker de ekstreme
endene av suksessskalaen enn jenter. Samtidig ønsker jo de fleste jenter en gutt
på sitt nivå eller over når de ser etter en partner. Resultatet av dette blir at man
sitter igjen med en gjeng gutter som ingen vil ha. Hva gjør man da? Har jenter et
samfunnsansvar her? Dette kan ses på som et viktig sikkerhetspolitisk spørsmål.

Julie: Hva er det mest guttastemmningete du har opplevd?



Just: Gjør dere, Truls og Erlend, noe for å senke terskelen for å snakke om
følelser i gjengen(e) deres?

Magnus: Finnes det noe som heter ironisk guttastemning, eller er det bare
guttastemning?

10. Eventuelt & Kritikk av møtet

Egil: Forrige gang kritiserte jeg saltstengene, nå sitter jeg her med hverken bord
eller saltstenger, konklusjonen her er at det ikke lønner seg å kritisere Styret.

Ingvild: Retter kritikk til Styret for manglende nummerering av styrevedtak.
Ønsker også at referatene publiseres som søkbare filer og ikke bare bilder av det
fysiske referatet, viser til dårlig universell utforming. Kritiserer også Rådet for
mangelfulle referater.

Niko: Styret tar kritikken og skal forbedre referatene som ligger ute (og
fremtidige referater).
Ønsker også å bemerke at Truls Carlson som sitter i sofaen er singel.
Melder også sitt kandidatur til UKEsjef for UKA-25

Per Eigil: Dette møtet har belyst flere alvorlige temaer med en litt humoristisk
vinkling, viktig å huske på at dette ikke bare skal tulles bort, og at flere av
grupperingene som har blitt nevnt her har vært utspring til alvorlige hendelser
som terrorangrep m.m.

11. Møtet er hevet

Møtet heves 20:00, og man takker de som takkes skal



Studentersamfundet i 
Trondhjem

BUDSJETT 2024

Monica Rolfsen, leder i Finansstyret



Året 2024 blir krevende!

• Store økte kostnader før Nybygg tas i bruk

• Moderat økte inntekter på grunn av Nybygg

• Stort behov for investeringer: 
• 8.2 millioner i eksisterende bygg
• Opp mot 6.8 millioner for å ta nye scener i bruk i Nybygg

• Mangler fortsatt 5 millioner til Nybygg

- NEGATIVT DRIFTSRESULTAT I 2024
- LAVERE LIKVIDITET



Inntekter øker moderat i 2024
Moderat økning i leieinntekter fra tidligere år 

○ Mer utleie, 7-eleven fra august 2024
○ Forventer økte leieinntekter fra 2025 

Mål om 20 000 medlemmer innen utgangen av 2025
○ Delmål om 19 000 i 2024

Moderat budsjetterte serveringsinntekter
○ Kan ta tid før vi får utnyttet potensialet i Nybygg

Forventer økte inntekter arrangement, moderat i 2024



Utgifter øker i 2024
● Økte personalkostnader - øker i 2024 - går ned igjen i 2025
● Økt vakthold
● Økte drift og vedlikeholdskostnader (renhold, strøm, 

kommunale avgifter, leie av maskiner)
● Økte administrative utgifter (lisenser, forsikring, skjenkeavgift)
● Økte utgifter drift av gjenger



BUDSJETT Budsjett 2023 Budsjett 2024

Driftsinntekter 58 324 521 57 261 480

Driftsutgifter 54 629 049 64 104 374

Driftsresultat (før finansposter, 
skatt og UKA)

3 695 472 - 6 842 894

Overføring fra UKE-fond 4 180 000 3 532 500

Årsresultat 7 615 472 - 3 660 394



Forklaring på resultat

● Budsjetteres med negativt driftsresultat på kr 6 842 894,-  
● Overføring fra UKE-fond er 55% av forventning i UKE-år, 45% 

året etter
● Etter overføring: Negativt årsresultat på kr 3 772 894,-.
● Forventning til UKA ble justert opp
● Etter retting er budsjettert årsresultat minus kr 3 660 394,- 



Langtidsbudsjett 2024-2028

Økte inntekter og utgifter fra 2025 grunnet større bygg og mer aktivitet.

4-årsbudsjettet er moderat, med forventet negative driftsresultat fram til og 
med 2028.

Finanskostnader byggelån vil komme på Samfundets budsjett og regnskap fra 
2025, er foreløpig holdt utenfor 4-årsbudsjettet



Økonomien er helt avhengig av UKA!

Forventninger til UKE-overskudd fremover:

UKA 2023: 7,6 millioner
UKA 2025: 8 millioner
UKA 2027: 8,5 millioner

Det kan hende dette må justeres opp!



Prognose 
2023

2024 2025 2026 2027 2028

Resultat 
før UKA

- 2,9 - 7,2 - 4,0 - 4,3 - 3,2 - 2,3

Fra 
UKE-fond

4,2 3,4 4,4 3,6 4,7 3,8

Resultat 
etter 
UKA

1,3 - 3,8 0,4 -0,7 1,5 1,5





Tiltak for god økonomistyring

• Strategi for utleie, særlig i Nybygg

• Revidert budsjett i april og i august 2024

• God kontroll på kostnader

• Prioritering av investeringer

• Fokus på økte inntekter

• Nytt verktøy: Handlingsplan med konkrete mål for 2024!



Handlingsplan 2024

1. Medlemmene (antall medlemmer, besøkstall, salg)
2. De frivillige (søkertall, trivsel)
3. De ansatte (arbeidsmiljø, arbeidstid)
4. Økonomi (servering, varekost, billettpriser)
5. Infrastruktur (ta i bruk Nybygg, vedlikehold, scener)
6. Samarbeidspartnere (videreutvikle avtaler, vurdere nye)
7. Miljø, bærekraft, etikk (gjenbruk, energi, avfall, utarbeide 

etiske retningslinjer)




